
AĞUSTOS AYI 
BÜLTENİ



SAT GÖLLERİ 6. CİLO FESTİVALİNE KATILDIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcımız İhsan Güzel ve Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç, Sat Gölleri 6. 
Cilo Festivaline katıldılar. Festivalde gelen misafirlere çorba ikramında 
bulundular.



GAZETECİLER ODAMIZI ZİYARET ETTİLER

Gazeteci/ TV Haber Spikeri Neşe Berber ve Radyo Programcısı/Sunucu Yusuf 
Erbaş odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 
Özdemir ve Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız Zeki Gürdal ağırladı. Ziyarette, 
Bölgemiz ve Odamız hakkında bilgiler verildi.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



YÜKSEKOVA BELEDİYE HEYETİ STRATEJİK PLAN 
ÇERÇEVESİNDE ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Yüksekova Belediye Eş 
Başkanları Şadiye 
Kırmızıgül ve Şoreş
Diri, Belediye Meclis 
Üyeleriyle birlikte, 
2025-2029 Stratejik 
Plan çalışmaları 
çerçevesinde odamızı 
ziyaret ettiler. 
Kendilerini Yönetim 
Kurulu Başkanımız 
Salih Özdemir, Meclis 
Üyelerimiz, İlter Dara, 
Abdulcabbar Arslan 
ve Disiplin Kurulu 
Başkan Yardımcımız 
Zeki Gürdal ağırladı. 
Ziyarette, stratejik 
planda yer alacak kısa, 
orta ve uzun vadeli 
hedeflerin 
belirlenmesi için fikir 
alışverişinde 
bulunuldu

Ziyaretlerinden dolayı 
teşekkür ederiz.



ESKİ BELEDİYE BAŞKANI NEJDET BULDAN ODAMIZI 
ZİYARET ETTİ

Yüksekova Eski Belediye Başkanlarımızdan Nejdet Buldan, heyeti ile beraber 
odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız İhsan Güzel, Meclis Üyemiz İlter Dara ve 
Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız Zeki Gürdal ağırladı. Ziyarette, çeşitli 
konularda istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



MUHTAR VE İŞ İNSANINDAN ODAMIZA ZİYARET

Sarıtaş Köyü Muhtarı Feysel Akdoğan ve İş İnsanı Ayhan Şen, 
Odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih 
Özdemir ağırladı. Ziyaretlerde çeşitli konularda istişarelerde 
bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz.



EĞİTİM SEKTÖRÜNÜN TALEPLERİNİ DİNLEDİK

Eğitim alanında faaliyet gösteren Üyelerimiz Odamızı ziyaret ettiler. 
Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ve Yönetim Kurulu 
Üyemiz Necati İrinç ağırladı. Ziyarette, Eğitim sektöründeki sorunları dile 
getirerek taleplerini dile getirdiler.



SINAVLARIN YÜKSEKOVA'DA YAPILMASI İLE İLGİLİ 
BASIN AÇIKLAMASI YAPTIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ile 
beraber, Eskişehir Anadolu Üniversitesi AÖF (Açık Öğretim Fakültesi), Atatürk 
Üniversitesi AÖF (Açık Öğretim Fakültesi) ve ÖSYM ALES (Akademik Lisans Üstü Eğitim) 
sınavlarının Yüksekova'da yapılması ile ilgili bir basın açıklaması gerçekleştirdi.

Başkanımız Özdemir açıklamasında, Yüksekova 122 binden fazla nüfusa sahip, coğrafi 
konum olarak iki ilçeye (Şemdinli,Derecik), iki beldeye  (Esendere,Büyükçiftlik)  Hakkari 
merkezden daha yakındır.İlçede Havalimanı bulunmakla birlikte karayolu ulaşım 
olanakları daha fazladır. İlçede başta Hilton Oteli olmak üzere çeşitli oteller, pansiyonlar 
bulunduğundan konaklama olanakları Hakkâri merkezden fazladır. İlçemizde sınav 
kapasitesi sınavlara giren öğrenci sayılarına bakıldığında Hakkâri merkezden fazladır. 
Yüksekova, Şemdinli, Derecik ilçelerinde yaşayan öğrenciler Hakkâri merkezde ulaşım ve 
konaklama imkânları olmadığından,  sınavlar için en yakın Derecik ve Şemdinli de 
oturanlar 300 KM mesafedeki Van iline gitmekte yol ve konaklama ücretleri 
düşünüldüğünde büyük maddi zorluklar çekmekte sınava adapte olamamaktadır. Bu 
nedenle sınav yapma potansiyeli yüksek tüm ilçelerimize yakın mesafede olan 
Yüksekova’da ÖSYM sınavlarının yapılmasını talep etmektedirler dedi.



DAKA İŞBİRLİĞİ İLE VERDİĞİMİZ EĞİTİM İÇİN 
SERTİFİKA TÖRENİ DÜZENLEDİK

Odamız ve Doğu Anadolu Kalkınma (DAKA) işbirliğinde Kadın girişimcilere 
yönelik verdiğimiz ''(PCM) PROJE YÖNETİMİ EĞİTİMİ' nin son gününde 
sertifika töreni düzenledik. Törene; Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Burhan Yılmaz, Yönetim Kurulu Üyemiz 
Necati İrinç ve Basın mensupları katıldı.

Törende basına bir açıklama yapan Başkanımız, tüm girişimcilere hayırlı 
olmasını temenni ederek, YÜTSO olarak yeniliklere ve hizmete devam 
edeceklerini belirtti. 

Programa desteklerinden dolayı DAKA'ya teşekkür eder, sertifika alanlara 
girişimlerinde başarılar dileriz.



TKDK HAYVANCILIK DESTEKLERİ BİLGİLENDİRME 
SEMİNERİ DÜZENLEDİK

Odamızda, ''IPARD Programı Kapsamında TKDK Hayvancılık Destekleri 
Bilgilendirme Semineri'' düzenledik. Seminerde, TKDK Van il 
koordinatörlüğünde gelen Uzmanlar tarafından bilgilendirme yapıldı. 
Seminere, Yüksekova İlçe Tarım ve Orman Müdürü Mehmet Emin Yiğit, 
Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Yönetim Kurulu Üyemiz Necati 
İrinç, Kooperatif ve Birlik Temsilcileri ile Yüksekova, Şemdinli ve Derecik Köy 
Muhtarları, Üyelerimiz ve davetliler katıldı. Seminerde, açılış konuşması 
yapan Başkanımız, Yüksekova'mızın tarımsal anlamda kalkınmasında 
TKDK'nın önemine değinerek, programın tanıtımı ve bilgilendirilmesi için 
üzerimize düşen görevi memnuniyetle yaptığımızı vurguladı. Toplantı soru-
cevap kısmıyla sona erdi.

Programın bölgemize ve üyelerimize hayırlı olmasını temenni ederiz.


